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BESTYRELSESMØDE Referat 

Onsdag 11. januar 2023 i Klubhuset 

KL 18.30 – 20.30 

 

Møde indkaldt af: Formand Søren Møller 
 

Deltagere: 

 

Afbud:                          

Søren, Anette A., Laila, Rikke (virtuelt), Line, Helene 
 

 

  

1.  
Godkendelse af referat 
fra sidste 
bestyrelsesmøde samt 
generalforsamling 

 
Begge referater er godkendt. 

2.  
Valg af næstformand 

 

• Anette A. er valgt til næstformand 

3.  
Valg af kasserer 

 

 

• Anette A. er valg til kasserer og hun står for hjemmesiden  

4.  
Valg af 
kontaktpersoner til 
udvalg under 
bestyrelsen 

 

• Anette R. er kontaktperson for blad- og turudvalget 

• Line er kontaktperson for stævneudvalget, og Line står for 
medlemsservice (Sporti) 

• Helene er kontaktperson for kursus og foredragsudvalget 

• Laila er kontaktperson for børn og ungeudvalget 

• Rikke er referent 

• Banen bliver bestyrelsens ansvar, det er ikke relevant med et 
baneudvalg længere.  

5.  
Økonomi 

 

 

• Klubbens økonomi ser fornuftig ud 

  

6.  
Evaluering af afholdte 
arrangementer 

 

 

• Generalforsamling: Generalforsamlingen og den efterfølgende 
fællesspisning gik godt. Der var dog snak om at oprydningen gik lidt 
for hurtigt i gang. Der skal være tid til at nyde maden. Der er flere der 
har kommenteret på at maden var rigtig god.  

• Juleridetur: Julerideturen var en succes. Der var ca. 15 deltagere, og 
der var en hyggelig stemning. 

 

Anette R. 
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7.  
Fremtidige 
arrangementer 

 

 

• Børne/Junior-undervisning: Der er tale om at finde en mulig 
underviser til børne/junior-holdet, så undervisningen kan komme i 
gang igen. Laila vil kontakte Doro eller Georg. 

• Turudvalget: Turudvalget er i gang med at arrangerer nogle fælles 
rideture. Der kommer muligvis en ridetur i Stendal-Havredal Plantage 
i starten af februar. 

• Kursus og foredragsudvalget: Der er temaaften med longetræning, 
foredrag med Mette Damm Bak (som er udsolgt), og så er der fire Jón-
kurser hen over året. Til sommer kommer der en dag med agility med 
hest for børn og voksne. 

• Øko-dag: Øko-dag er den 16. april. Søren er tovholder for dagen. 

• Undervisning med Frederikke og Emil: Første undervisningsgang er d. 
18. januar, og så er planen at der undervisning 1 gang om måneden. 
Indtil videre er der 6 tilmeldte til den første gang. 

• Kommende bestyrelsesmøder: 8. marts, 10. maj, 6. september, 15. 
november og 10. januar 2024 

• Generalforsamling: søndag d. 21. januar 2024 
 

8.  
Eventuelt 

 

 

• Helene vil undersøge om der kan laves et beslag til lærredet i 
klubhuset, så det kan komme op at hænge 

• Bestyrelsen opfordrer til at arrangørerne laver opslag på Facebook for 
deres arrangementer 

• Der vil blive lavet en form for tjekliste ift. drikkevarer, udstyr og andet 
til arrangementer. Listen vil være tilgængelig på hjemmesiden  

• Bestyrelsen opfordrer arrangører/udvalg til at se hvad der er af 
kaffe/te, drikkevarer m.m. i klubhuset inden der købes nyt 

• Bestyrelsen vil i foråret/sommeren få ryddet op i klubhuset 

• Der vil blive sat nye tøjrebomme op ved banen, så de er klar til den ny 
udesæson. Der vil også komme cavalettis. 

• Søren vil bestille et nyt læs flis til dressurbanen 

 


